
PROTOKÓŁ Nr LXIV/2023

z przebiegu LXIV sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku,

która odbyła się w dniu 30 marca 2023 r.

od godziny 1200 do 1345 w Sali nr 9 Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Obecni:

 Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku - lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

 Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska,

 Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska,

 Kamila Bąk – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

 Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy,

 Ireneusz Subczyński – Radca Prawny,

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

 Rafał Głyżewski – Podinspektor ds. promocji.

 Adam Smełsz – Inspektor ds. informatyki.

Inni goście:

  Hanna Łapacz –  Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyrzysku,

  Sołtysi - lista obecności stanowiąca załącznik nr 2,

  Przewodniczący Zarządu Osiedli w Wyrzysku – lista obecności stanowiąca załącznik nr 3.

Porządek sesji:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku sesji.

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania

uchwał Rady Miejskiej.

6. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2023 r.;

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na

lata 2023-2030;
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3) przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wyrzysk w 2023 r.;

4) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu w trybie bezprzetargowym na czas

nieoznaczony z dotychczasowym najemcą nieruchomości;

5) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu w trybie bezprzetargowym na czas

oznaczony do 3 lat z dotychczasowym najemcą nieruchomości;

6) utraty mocy uchwały Nr XXIX/228/2016 Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 29 grudnia

2016 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczenia dotacji dla publicznych i niepublicznych

przedszkoli,  innych  form  wychowania  przedszkolnego  oraz  szkół  prowadzonych  na

terenie Gminy Wyrzysk przez osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego

lub  osoby  fizyczne  oraz  trybu  i  zakresu  kontroli  prawidłowości  pobrania

i wykorzystywania udzielonej dotacji;

7) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Osiek nad Notecią;

8) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyrzyska;

9) nadania nazwy drodze wewnętrznej w Wyrzysku.

7. Sprawozdanie Kierownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyrzysku 

z działalności ośrodka za 2022 rok oraz potrzeb pomocy społecznej.

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2023 za rok 2022.

9. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wyrzysk

na lata 2022-2025 za 2022 rok.

10. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej  i  Radnych o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym.

11. Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządu Osiedli.

12. Wolne głosy.

13. Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad 1. Otwarcie sesji.

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku – Roman

Łuka, który na wstępie bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości.
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Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady stwierdził, że w chwili otwarcia w obradach uczestniczyło 14 radnych, tj.

93,3% ustawowego składu rady (na dzień dzisiejszy).

Ad 3. Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący  Rady  przedstawił  poszczególne  punkty  porządku  obrad.  Następnie  zapytał,

czy są jakieś wnioski do przedstawionego porządku obrad.

Burmistrz Wyrzyska – Bogusława Jagodzińska poprosiła o dodanie do porządku obrad w pkt. 6

czterech uchwał tj.: ppkt. 10 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Dobrzyniewo na

lata 2022-2026, ppkt. 11  w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Falmierowo na lata

2022-2026, ppkt. 12 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Glesno na lata 2022-

2026 oraz ppkt. 13 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Osiek nad Notecią na lata

2022-2026. Mówczyni wyjaśniła, że strategie zostały omówione na posiedzeniach komisji w dniach

27 oraz 28 marca 2023 r.

O godz. 12:14 salę obrad opuścił Radny Andrzej Głąb.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia  porządku  obrad  wraz  ze

zmianami.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA:  13,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander

Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Ryszard

Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (2)

Andrzej Janusz Głąb, Piotr Wiesław Radwański

Ad 4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły zwyczajowo dostępne są do wglądu w Biurze

Rady i była możliwość zapoznania się z ich treścią. W związku z powyższym zapytał, czy ktoś

z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu.
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O godz. 12:17 do obrad ponownie dołączył Radny Andrzej Głąb.

W związku  z  brakiem uwag  Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia

protokołu z LXI sesji, która odbyła się w dniu 27 stycznia 2023 r.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w sprawie  przyjęcia  protokołu  z  LXII  sesji,  która

odbyła się w dniu 15 lutego 2023 r.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie w sprawie przyjęcia  protokołu z  LXIII sesji,  która

odbyła się w dniu 24 lutego 2023 r.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,
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Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

Ad 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania

uchwał Rady Miejskiej.

Radny  Stefan  Wełniak zwrócił  się  z  zapytaniem  odnośnie  spotkania  z  Ministrem  –  Panem

Grzegorzem Piechowiakiem w Pile, które odbyło się 6 marca br. Radny przytoczył zapis zawarty

w sprawozdaniu,  z  którego  wynika,  że  rozmawiano  na  nim  na  temat  terenów  inwestycyjnych

w gminach  oraz  możliwościach  rozwoju  przedsiębiorstw  i  pozyskiwania  przez  nie  środków

zewnętrznych. Wobec powyższego zapytał, czy Gmina Wyrzysk posiada tereny inwestycyjne, które

przyciągnęłyby potencjalnych inwestorów oraz czy podjęto już jakieś działania w tym celu. Radny

wspomniał również o błędzie w sprawozdaniu, ale zdecydował się nie ujawniać jego szczegółów,

a jedynie traktować tę kwestię jako „żart wiosenny”.

Burmistrz Wyrzyska – Bogusława Jagodzińska odniosła się do ostatniego punktu, który poruszył

radny,  czyli  o  jej  udziale  w  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku.  Mówczyni

wyjaśniła, że chciała wziąć w nich udział, ale niestety choroba jej to uniemożliwiła. Sprawozdanie

zostało przygotowane wcześniej i wysłane, w związku z tym Pani Burmistrz chciała to sprostować.

Z tego powodu punkt 36 należy uznać za niewykonany. W odniesieniu do pytania dotyczącego

spotkania  z Ministrem  Piechowiakiem,  mówczyni  wyjaśniła,  że  spotkanie  dotyczyło  głównie

przedsiębiorców, a nie bezpośrednio samorządowców. Na spotkaniu z Ministrem Piechowiakiem,

Pani Burmistrz miała okazję wysłuchać problemów przedsiębiorców, którzy chcieliby inwestować

swoje  środki  w  rozwój  firmy,  ale  także  w  zakup  ziem  pod  firmę.  Nie  było  jednak  mowy

o wskazywaniu  konkretnych  terenów  inwestycyjnych.  Przedsiębiorcy  otrzymali  wskazówki

dotyczące korzystania z  programów wsparcia  oraz założenia własnego przedsiębiorstwa. Zanim

jednak  podejmą  działalność,  powinni  zainteresować  się  dwiema  podstawowymi  kwestiami.  Po

pierwsze, czy w danej gminie istnieją tereny, na których mogą prowadzić swoją działalność - nie

tylko  gminne,  ale  również  prywatne.  Po  drugie,  czy  w  danej  gminie  są  odpowiednie  moce

przerobowe oraz  ludzie,  którzy  będą  zainteresowani  pracą  w ich  firmie.  Przedsiębiorcy  muszą

sporządzić biznesplan i  dokładnie przemyśleć swoją decyzję przed podjęciem działalności.  Jeśli

chodzi o pytanie dotyczące stref inwestycyjnych, to w Gminie Wyrzysk nie ma ich założonych,

ponieważ  powinny  one  wynikać  z  potrzeb  przedsiębiorców  i  być  odpowiednio  wyposażone

w infrastrukturę.  Obecnie,  oprócz  przedsiębiorców związanych  z fotowoltaiką,  którzy  wykupują

tereny  od  prywatnych  właścicieli,  nie  ma  innych  głosów  odnośnie  inwestycji  w  Gminie.

5



Najważniejszym czynnikiem dla  rozwoju  biznesu  jest  obecność  ludzi  do  pracy.  Przedsiębiorca

zainteresowany rozwojem swojego biznesu, będzie szukał odpowiednich terenów, ale niekoniecznie

będących własnością Gminy. Mówczyni podkreśliła, że takie tereny muszą być dostosowane do

potrzeb przedsiębiorcy i zapewnić odpowiednią infrastrukturę.

Radny Stefan Wełniak wyjaśnił, iż zadał to pytanie, ponieważ słyszał plotki na ten temat. Jednakże,

jeśli  te  plotki  nie  są  prawdziwe,  to  należy  je  zdementować,  aby  uniknąć  późniejszych

nieporozumień. Mówca wyjaśnił, że dotyczyło to potencjalnego przedsiębiorcy, H. Stokłosy, który

chciał rozszerzyć swoją firmę na terenie Gminy Wyrzysk, ale miał pewne problemy i trudności.

Zdaniem radnego, należy zdementować te plotki i wyjaśnić, że nie było trudności w porozumieniu

z władzami gminy. Wskazał, że ma to na celu uniknięcie niejasności w odniesieniu do wypowiedzi

Burmistrza, i aby nikt nie mógł oskarżyć Gminy o utrudnianie rozwoju biznesu.

Burmistrz Wyrzyska – Bogusława Jagodzińska odpowiedziała, że to tylko plotka. W rzeczywistości,

wspomniany inwestor nigdy nie zwrócił się do burmistrza ani do Rady w sprawie rozwoju nowej

firmy  na  terenach  Gminy  Wyrzysk.  Jednakże,  jego  obecna  firma  w  Polanowie  jest  rozwijana

i wspierana  przez  Gminę  zgodnie  z  prawem.  Mówczyni  podkreśliła,  że  władze  wspierają

przedsiębiorców, którzy chcą na terenie Gminy prowadzić działalność i tworzyć miejsca pracy dla

mieszkańców.

Przewodniczący  obrad podziękował  za  wyjaśnienie.  Podkreślił,  że  osobiście  nigdy  nie  słyszał

o sytuacji,  w  której  ktokolwiek,  kto  zgłaszał  się  do  Urzędu,  otrzymywał  odmowę  w  sprawie

planowanych inwestycji.

Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w okresie  międzysesyjnym,  stanowi  załącznik  nr  4 do

protokołu. 

Informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej, stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Ad 6. Rozpatrzenie projektu uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2023 r.

Radny Leszek Matuszewski wspomniał, że na komisjach już szeroko dyskutowano na temat zmian

w budżecie, ale chciałby podkreślić jedną z nich, dotyczącą miejscowości Osiek nad Notecią. Jest

dumny i bardzo zadowolony z decyzji przeznaczenia środków na termomodernizację, docieplenie

i zmianę elewacji budynku ośrodka zdrowia przy ulicy Pięknej w Osieku nad Notecią. Podziękował

przede  wszystkim  Panu  Zastępcy  za  zaangażowanie  oraz  Pani  Burmistrz  za  przychylność

w przyznaniu środków na ten cel, ponieważ to miejsce było w bardzo złym stanie.

Przewodniczący obrad dodał, że radny będzie miał również okazję podziękować Wysokiej Radzie

za przychylne odniesienie się do tego projektu.
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Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach,

które odbyły się 27 oraz 28 marca 2023 r.

Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  w sprawie  zmian w  budżecie  Gminy Wyrzysk  na

2023 r.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr LXIV/583/2023,

która stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata

2023-2030;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach,

które odbyły się 27 oraz 28 marca 2023 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem  projektu  uchwały  zmieniającej

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 2023-2030.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 
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Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W obecności 14 radnych – 14 głosami „za” Rada podjęła uchwałę Nr LXIV/584/2023, która 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

3) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Wyrzysk w 2023 r.;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach,

które odbyły się 27 oraz 28 marca 2023 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wyrzysk w 2023 r. 

W     wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W obecności  14 radnych – 14 głosami  „za” Rada podjęła  uchwałę  Nr LXIV/585/2023,  która

stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

4) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu w trybie bezprzetargowym na czas

nieoznaczony z dotychczasowym najemcą nieruchomości;

Nie podjęto dyskusji.
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Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach,

które odbyły się 27 oraz 28 marca 2023 r.

Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej

umowy  najmu  w  trybie  bezprzetargowym  na  czas  nieoznaczony  z  dotychczasowym  najemcą

nieruchomości. 

W     wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W obecności  14 radnych – 14 głosami  „za” Rada podjęła  uchwałę  Nr LXIV/586/2023,  która

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

5) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu w trybie bezprzetargowym na czas

oznaczony do 3 lat z dotychczasowym najemcą nieruchomości;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach,

które odbyły się 27 oraz 28 marca 2023 r.

Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej

umowy najmu w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat z dotychczasowym najemcą

nieruchomości. 

W     wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
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ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W obecności  14 radnych – 14 głosami  „za” Rada podjęła  uchwałę  Nr LXIV/587/2023,  która

stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

6) utraty mocy uchwały Nr XXIX/228/2016 Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 29 grudnia

2016 r.  w sprawie  trybu udzielania  i  rozliczenia  dotacji  dla  publicznych i  niepublicznych

przedszkoli,  innych form wychowania przedszkolnego oraz szkół prowadzonych na terenie

Gminy Wyrzysk przez osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego lub osoby

fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania udzielonej

dotacji;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach,

które odbyły się 27 oraz 28 marca 2023 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie utraty mocy uchwały Nr XXIX/228/2016

Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczenia

dotacji  dla  publicznych i  niepublicznych przedszkoli,  innych form wychowania przedszkolnego

oraz  szkół  prowadzonych  na  terenie  Gminy  Wyrzysk  przez  osoby  prawne  inne  niż  jednostki

samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania

i wykorzystywania udzielonej dotacji.

W     wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 
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Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W obecności  14 radnych – 14 głosami  „za” Rada podjęła  uchwałę  Nr LXIV/588/2023,  która

stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

7) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Osiek nad Notecią;

Przewodniczący obrad poinformował, iż zgodnie z przepisami art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca

2003 r.  o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym Rada Gminy uchwala miejscowy plan

zagospodarowania przestrzennego:

− „po  stwierdzeniu,  że  nie  narusza  on  ustaleń  studium  uwarunkowań  i  kierunków

zagospodarowania przestrzennego gminy”, a także jednocześnie:

− rozstrzygając  o  sposobie  rozpatrzenia  uwag  wniesionych  do  projektu  planu  po  jego

wyłożeniu do publicznego wglądu oraz

− rozstrzygając  o  sposobie   realizacji,   zapisanych   w  planie,   inwestycji   z  zakresu

infrastruktury  technicznej,  które  należą  do  zadań  własnych  gminy,  oraz  zasadach  ich

finansowania, zgodnie z przepisami o finansach publicznych”.

Mówca wskazał, iż skutkuje to koniecznością, przed rozpoznawaniem planu, przegłosowania przez

Radę tej sprawy.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie stwierdzenia, że ustalenia zmiany planu nie

naruszają  ustaleń  studium uwarunkowań  i  kierunków zagospodarowania  przestrzennego  gminy

Wyrzysk, przyjętego uchwałą nr XXXVI/329/2013 Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 29 listopada

2013 roku, zmienionego uchwałą nr XL/329/2017 Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 24 listopada

2017 roku.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,
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Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

Przewodniczący  obrad przedstawił,  iż  Rada  Miejska  w  Wyrzysku  nie  rozstrzyga  o  sposobie

rozpatrzenia  uwag  wniesionych  do  projektu  zmiany  planu  po  jego  wyłożeniu  do  publicznego

wglądu, ponieważ w wyznaczonym terminie nie wpłynęła żadna uwaga.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia przedłożonego jako załącznik 2

do  uchwały  rozstrzygnięcia  o sposobie  realizacji  zapisanych   w  planie  inwestycji   z  zakresu

infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych gminy, oraz zasadach ich finansowania

zgodnie z przepisami o finansach publicznych.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

Przewodniczący obrad zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach,

które odbyły się 27 oraz 28 marca 2023 r.

Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  w  sprawie  zmiany  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego Osiek nad Notecią.

W     wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
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Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W obecności  14 radnych – 14 głosami  „za” Rada podjęła  uchwałę  Nr LXIV/589/2023,  która

stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

8) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyrzyska;

Przewodniczący obrad  poinformował, iż procedura podjęcia tej uchwały przebiega podobnie jak

poprzedniej uchwale.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie stwierdzenia, że ustalenia zmiany planu nie

naruszają  ustaleń  studium uwarunkowań  i  kierunków zagospodarowania  przestrzennego  gminy

Wyrzysk, przyjętego uchwałą nr XXXVI/329/2013 Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 29 listopada

2013 roku, zmienionego uchwałą nr XL/329/2017 Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 24 listopada

2017 roku.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

Przewodniczący  obrad przedstawił,  iż  Rada  Miejska  w  Wyrzysku  nie  rozstrzyga  o  sposobie

rozpatrzenia  uwag  wniesionych  do  projektu  zmiany  planu  po  jego  wyłożeniu  do  publicznego

wglądu, ponieważ w wyznaczonym terminie nie wpłynęła żadna uwaga.
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Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia przedłożonego jako załącznik 2

do  uchwały  rozstrzygnięcia  o sposobie  realizacji  zapisanych   w  planie  inwestycji  z  zakresu

infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych gminy, oraz zasadach ich finansowania

zgodnie z przepisami o finansach publicznych.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

Przewodniczący obrad zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach,

które odbyły się 27 oraz 28 marca 2023 r.

Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  w  sprawie  zmiany  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyrzyska.

W     wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W obecności  14 radnych – 14 głosami  „za” Rada podjęła  uchwałę  Nr LXIV/590/2023,  która

stanowi załącznik nr 13 do protokołu.
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9) nadania nazwy drodze wewnętrznej w Wyrzysku;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach,

które odbyły się 27 oraz 28 marca 2023 r.

Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  w  sprawie  nadania  nazwy  drodze  wewnętrznej

w Wyrzysku. 

W     wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W obecności  14 radnych – 14 głosami  „za” Rada podjęła  uchwałę  Nr LXIV/591/2023,  która

stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

10) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Dobrzyniewo na lata 2022-2026;

Radny Stefan Wełniak zauważył, że radny Leszek Malczewski brał udział w tworzeniu strategii.

Wobec powyższego zwrócił się do radnego z prośbą o wyjaśnienie, jak to będzie działać.

Radny Leszek Malczewski wyjaśnił, że strategie zostały opracowane nie tylko w bieżącym roku, ale

także w poprzednich latach. Dokumentacja zawiera opis miejscowości i jej historii oraz określa

cele, jakie mieszkańcy sołectw chcieliby osiągnąć w najbliższej przyszłości oraz co jest najbardziej

potrzebne i istotne. Mówca wskazał, iż mieszkańcy mieli różne opinie na ten temat. Jako przykład

podał,  iż  w  jego  miejscowości  najbardziej  potrzebne  są  melioracja,  wodociągi  oraz

zagospodarowanie  terenu  wokół  świetlicy.  Nadmienił,  że  są  to  bardzo  ważne  kwestie  dla

mieszkańców.  Radny  poprosił  o bardziej  szczegółowe  pytania,  ponieważ  strategia  jest  bardzo

obszerna i nie da się odnieść do wszystkich jej aspektów w tej chwili.

Przewodniczący obrad dodał,  iż sama nazwa mówi,  że jest  to Strategia Rozwoju Wsi i  została

opracowana  dla  poszczególnych  sołectw  w  celu  umożliwienia  wzięcia  udziału  w  projektach.
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Mówca  wskazał,  iż  jest  to  dobre  narzędzie  ułatwiające  rozwój  wsi  i  wyraził  zadowolenie,

że poszczególne wsie opracowały i przyjęły swoje strategie.

Radny  Stefan  Wełniak zapytał,  czy  strategia  została  opracowana  w  celu  zdobycia  funduszy

zewnętrznych przez poszczególne sołectwa czy tylko przez urząd, ponieważ nie jest to wyraźnie

zaznaczone  w  dokumencie.  Jednakże,  zdaniem  radnego,  to  przygotowanie  strategii,  a  także

wskazanie  najważniejszych  potrzeb  do  zrealizowania,  jest  wynikiem  pracy  mieszkańców

i opracowujących  program.  Radny  zwraca  również  uwagę,  że  kwestie  takie  jak  kanalizacja,

wodociągi  czy  odprowadzenie  wody  są  poważnymi  problemami,  którymi  powinni  zająć  się

odpowiedzialne za nie instytucje, takie jak JGK i PWiK w Wyrzysku.

Przewodniczący  obrad dodał,  że  mieszkańcy  poszczególnych  miejscowości  posiadają  najlepszą

wiedzę na temat tego, co powinno ulec zmianie i w jakiej kolejności. Ponadto, uważa, że nie ma

sensu spekulować,  ponieważ nie  jest  możliwe przewidzenie przyszłych możliwości  związanych

z projektami.

Zastępca Burmistrza – Jacek Wiśniewski nadmienił, że już na wcześniejszych komisjach wspominał

o idei przyjęcia strategii dla poszczególnych sołectw. W części dotyczącej przedsięwzięć, zapisy

stanowią  wizję  tego,  czego  mieszkańcy  chcieliby  osiągnąć.  Chociaż  niektóre  zadania  zostały

wpisane na wyrost, nie oznacza to, że nie zostaną zrealizowane w przyszłości. Strategia ta ma na

celu przede wszystkim umożliwić pozyskanie środków z Sejmiku Wojewódzkiego. W przypadku

wnioskowania  o  te  środki,  punktowane  są  te  wnioski,  które  są  wspierane  przez  strategię.  Nie

oznacza to, że organizacje takie jak Koło Gospodyń Wiejskich nie mogą na podstawie tych zapisów

i potrzeb mieszkańców wystąpić jako stowarzyszenie w celu pozyskania środków. Istnieją różne

możliwości, gdzie gmina może korzystać z tych dokumentów, ale także organizacje, które działają

na terenie sołectwa. Zapisy zawarte w części przedsięwzięć,  mogą być wspólne dla wszystkich

podmiotów, które chcą pozyskać środki zewnętrzne.

O godz. 13:00 salę obrad opuściła radna Beata Królik.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach,

które odbyły się 27 oraz 28 marca 2023 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi

Dobrzyniewo na lata 2022-2026.

W     wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)
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Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański,  Andrzej  Janusz  Głąb,  Ryszard  Janusz  Janowiak,  Mateusz  Karol  Jaremko,  Roman

Aleksander  Łuka,  Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (2)

Beata Królik, Piotr Wiesław Radwański

W obecności  13 radnych – 13 głosami  „za” Rada podjęła  uchwałę  Nr LXIV/592/2023,  która

stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

11) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Falmierowo na lata 2022-2026;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach,

które odbyły się 27 oraz 28 marca 2023 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi

Falmierowo na lata 2022-2026.

W     wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański,  Andrzej  Janusz  Głąb,  Ryszard  Janusz  Janowiak,  Mateusz  Karol  Jaremko,  Roman

Aleksander  Łuka,  Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (2)

Beata Królik, Piotr Wiesław Radwański

W obecności  13 radnych – 13 głosami  „za” Rada podjęła  uchwałę  Nr LXIV/593/2023,  która

stanowi załącznik nr 16 do protokołu.
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12) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Glesno na lata 2022-2026;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach,

które odbyły się 27 oraz 28 marca 2023 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi

Glesno na lata 2022-2026.

W     wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański,  Andrzej  Janusz  Głąb,  Ryszard  Janusz  Janowiak,  Mateusz  Karol  Jaremko,  Roman

Aleksander  Łuka,  Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (2)

Beata Królik, Piotr Wiesław Radwański

W obecności  13 radnych – 13 głosami  „za” Rada podjęła  uchwałę  Nr LXIV/594/2023,  która

stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

13) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Osiek nad Notecią na lata 2022-2026;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach,

które odbyły się 27 oraz 28 marca 2023 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi

Osiek nad Notecią na lata 2022-2026. 

W     wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)
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Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański,  Andrzej  Janusz  Głąb,  Ryszard  Janusz  Janowiak,  Mateusz  Karol  Jaremko,  Roman

Aleksander  Łuka,  Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (2)

Beata Królik, Piotr Wiesław Radwański

W obecności  13 radnych – 13 głosami  „za” Rada podjęła  uchwałę  Nr LXIV/595/2023,  która

stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Opinie komisji Rady Miejskiej  w Wyrzysku dotyczące materiałów na LXIV sesję Rady Miejskiej

w Wyrzysku w dniu 30 marca 2023 r. stanowią załącznik nr 19 do protokołu.

Ad  7.  Sprawozdanie  Kierownika  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej

w Wyrzysku z działalności ośrodka za 2022 rok oraz potrzeb pomocy społecznej.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  Kierownika

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyrzysku z działalności ośrodka za 2022 rok

oraz potrzeb pomocy społecznej. 

W     wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański,  Andrzej  Janusz  Głąb,  Ryszard  Janusz  Janowiak,  Mateusz  Karol  Jaremko,  Roman

Aleksander  Łuka,  Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (2)

Beata Królik, Piotr Wiesław Radwański

W obecności 13 radnych – 13 głosami „za” Rada przyjęła sprawozdanie, która stanowi załącznik 

nr 20 do protokołu.
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O godz. 13:08 do obrad ponownie dołączyła radna Beata Królik. 

Ad 8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2023 za rok 2022.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia  Sprawozdania  z  realizacji

Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie  oraz  Ochrony  Ofiar  Przemocy

w Rodzinie na lata 2021-2023 za rok 2022.

W     wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W obecności 14 radnych – 14 głosami „za” Rada przyjęła sprawozdanie, która stanowi załącznik

nr 21 do protokołu.

Ad  9.  Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie

Wyrzysk na lata 2022-2025 za 2022 rok.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia  Sprawozdania  z  realizacji

Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Gminnego

Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wyrzysk na lata 2022-2025 za 2022 rok.

W     wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:  
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W obecności 14 radnych – 14 głosami „za” Rada przyjęła sprawozdanie, która stanowi załącznik 

nr 22 do protokołu.

Ad 10. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Radnych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

Radny  Leszek  Matuszewski poinformował,  że  8  marca  br.  uczestniczył  w wydarzeniu  z  okazji

przyjazdu nowego samochodu ratowniczo-gaśniczego do OSP Osiek nad Notecią. Jego zdaniem,

jest  to sukces jednostki OSP, który został  osiągnięty dzięki wkładowi i  pomocy radnych, za co

mówca  serdecznie  podziękował.  Samochód  ten  przyczyni  się  do  zwiększenia  bezpieczeństwa

mieszkańców Osieka nad Notecią i całej Gminy Wyrzysk, ponieważ jest w stanie pomóc innym

jednostkom  ratowniczym  oraz  działać  samodzielnie  w  przypadku  dużych  pożarów.  Mówca

przypomniał,  że  całkowity  koszt  zakupu  wyniósł  1.292.730,00  zł,  z  czego  gmina  Wyrzysk

przeznaczyła na ten cel 710.000,00 zł. Radny wspomniał również, że OSP otrzymało na ten cel

dofinansowanie w wysokości  500.000,00 zł  z  Krajowego Systemu Państwowej Straży Pożarnej

oraz z Powiatu Pilskiego w kwocie 30.000,00 zł. Ponadto 25.000,00 zł zostało przekazane przez

kółko  rolnicze,  za  co  mówca  jest  ogromnie  wdzięczny,  ponieważ  kwota  jest  znacząca.  Radny

podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do tego sukcesu i jest dumny, że taki ważny projekt

mógł zostać zrealizowany w Osieku nad Notecią. 

Ad 11.Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządu Osiedli.

Sołtys wsi Konstantynowo – Marian Królak powiedział, że niektóre punkty porządku obrad sesji są

niejasne dla sołtysów i mieszkańców. Jako przykład podał uchwałę dotyczącą zmiany nazwy drogi
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wewnętrznej w Wyrzysku. Mówca w imieniu wszystkich sołtysów nadmienił,  że dobrze byłoby

powiedzieć kilka zdań na każdy omawiany na sesji temat. 

Przewodniczący obrad powiedział, że szkoda, że przedmówca nie zwrócił wcześniej uwagi na tę

kwestię. Ponadto dodał, że starał się określić, która ulica ma zdobyć nową nazwę – jest to ulica

Lawendowa na osiedlu kwiatowym w Wyrzysku.

Burmistrz  Wyrzyska  –  Bogusława  Jagodzińska przypomniała,  że  wszystkie  materiały,  które  są

omawiane  podczas  posiedzeń  komisji  oraz  sesji  są  zamieszczane  w  Biuletynie  Informacji

Publicznej  zgodnie  z  życzeniem  sołtysów,  co  najmniej  7  dni  przed  terminem  posiedzenia,

w zależności  od  rodzaju  sesji.  Mówczyni  wyjaśniła,  że  każdy  sołtys  ma  możliwość  odesłania

mieszkańców  do  tych  materiałów,  ponieważ  są  one  ogólnodostępne.  Mimo  wszystko  Pani

Burmistrz wskazała,  że stara się zawsze, kiedy są omawiane bardzo ważne kwestie, przedłożyć

krótką  informację.  Natomiast  w  przypadku  sprawozdań  są   to  zawsze  same  fakty,  liczby

i zagadnienia i  zdaniem mówczyni, lepiej  odesłać mieszkańca wówczas do materiałów, które są

zamieszczone na stronę urzędowej.

Przewodniczący obrad zgodził się ze słowami Pani Burmistrz i dodał, że wspólnymi siłami mogą

dookreślić poszczególne niejasności. 

Ad 12. Wolne głosy.

Radny Stefan Wełniak wyraził  swoje niezadowolenie na temat  przyjęcia sprawozdania Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyrzysku, zauważając, że nie było opinii komisji przed

przeprowadzeniem głosowania.  Wyraził  przekonanie,  że  jeśli  Rada głosowała  w tej  kwestii,  to

poszczególne komisji powinny wcześniej przeprowadzić dyskusję w tym temacie i wyrazić swoją

opinię.  Zwrócił  się  do  mecenasa  –  Pana  Ireneusza  Subczyńskiego,  prosząc  o  wyjaśnienie  tej

kwestii.

Przewodniczący obrad wskazał, że taki sposób procedowania był stosowny w przeszłości. 

Mecenas Ireneusz Subczyński odpowiedział,  że  regulacje  w tej  sprawie znajdują  się  w Statucie

Gminy Wyrzysk, w rozdziale 5 dotyczącym procedowania i działania komisji rady, w § 58 ust. 2,

który określa, iż do zadań komisji stałych w szczególności należy:

„1) opiniowanie i rozpatrywanie projektów uchwał Rady (…)”.

Nie ma obowiązku opiniowania i rozpatrywania sprawozdań z realizacji działań czy zadań Gminy.

Dla przykładu mówca dodał, że jest jedno sprawozdanie, które jest określone jako obowiązkowe do

rozpatrywania  i  opiniowania  przez komisje  tj.  w §58 ust.  2  pkt.  4  „opiniowanie  sprawozdania

z wykonania  budżetu  gminy”.  Wyjaśnił  jednak,  że  nic  nie  stoi  na  przeszkodzie,  aby  radny

zawnioskował o przeprowadzenie dyskusji na posiedzeniu komisji.
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Przewodniczący  obrad wyjaśnił,  że  zrozumiał  wypowiedź Pana  mecenasa  jako  sugestię,  że  na

życzenie radnego istnieje możliwość omówienia takiego sprawozdania na posiedzeniu komisji. 

Radny  Stefan  Wełniak nadmienił,  iż  otrzymał  zapytanie  od  mieszkańców  ulicy  Pod  Czubatką

dotyczące  uszkodzonego  zbiornika  osadu  znajdującego  się  w  oczyszczalni  ścieków.  Mówca

wskazał,  że  zbiornik do dnia dzisiejszego nie  został  przykryty,  mimo modernizacji,  która m.in.

miała  na  celu  wyeliminować  nieprzyjemny  zapach.  Radny  wspomniał,  że  Przedsiębiorstwo

Wodociągów i  Kanalizacji  Sp.  z  o.o.  w Wyrzysku otrzymało  dotację  z  Narodowego Funduszu

Ochrony Środowiska na ten cel, jednak przez ponad trzy lata nie poczyniono żadnych działań w tej

sprawie. Radny otrzymuje skargi od mieszkańców, którzy w dalszym ciągu odczuwają uciążliwy

zapach z tego zbiornika, a sam jako były pracownik wie, jak to wygląda.

Burmistrz  Wyrzyska – Bogusława Jagodzińska odpowiedziała,  że nie  ma informacji  o  skargach

mieszkańców ulicy Pod Czubatką w tej kwestii, ale zapewniła, że pytanie zostanie skierowane do

Prezesa PWiK w Wyrzysku, ponieważ nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie. Mówczyni

zauważyła, że pytanie dotyczy sytuacji sprzed trzech lat i nie jest pewna, czy w tym czasie nie

dokonano zmian. Pani Burmistrz sądzi, że tak, ponieważ mieszkaniec, który zgłaszał tę sprawę, nie

przychodzi już do Urzędu, co może oznaczać, że awaria została naprawiona. Jednakże, aby uzyskać

szczegółowe informacje, sprawa zostanie skierowana do Prezesa PWiK w Wyrzysku.

Przewodniczący  obrad dodał,  że  jest  zainteresowany  tą  sprawą  i  ma  bezpośredni  kontakt

z mieszkańcami ulicy Pod Czubatką. Nadmienił jednak, że w ostatnim czasie nie słyszał żadnych

informacji na temat zgłaszanego przez radnego problemu. Niemniej, podobnie jak Pani Burmistrz,

również obiecał zainteresować się tą sprawą. Uważa, że jeśli  istnieją jakiekolwiek zaniedbania,

zostaną one usunięte w najbliższym czasie. 

Radny Leszek Matuszewski  dodał, że przed chwilą otrzymał zapytanie od mieszkańca dotyczące

zmiany  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miejscowości  Osiek  nad  Notecią.  Zgodnie

z prośbą sołtysa – Pana Mariana Królaka o rozszerzenie punktów, które poddawane są głosowaniu

mówca odpowiedział na pytanie mieszkańca, wyjaśniając, że punkt dotyczył stworzenia możliwości

utworzenia  przedszkola  w budynku byłej  Pokusy.  Głosowanie  nad  uchwałą  w sprawie  zmiany

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  Osieka  nad  Notecią  miało  na  celu

umożliwienie podjęcia takiej inwestycji. Radny uważa, że wszyscy zainteresowani w Osieku nad

Notecią są zadowoleni, iż cały proces przebiega sprawnie i pozytywnie. 

Burmistrz Wyrzyska – Bogusława Jagodzińska w celu uzupełnienia informacji, którą poruszył radny

Leszek Matuszewski, dodała, że obecnie jest realizowany projekt budowy dwóch przedszkoli. Do

6 i 9 maja br. zostaną przedłożone projekty przebudowy obu budynków: byłego budynku Pokusy

w Osieku  nad  Notecią  oraz  budynku  bazy  hotelowej  klubu  Łobzonka  w  Wyrzysku.  W byłym

budynku Pokusy projektowany jest również żłobek. W związku z tym Gmina złożyła wniosek do

programu „Maluch+”. Mówczyni nadmieniła, że chciałaby również zdementować plotki, o których
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wspomniał  radny  Stefan  Wełniak,  dotyczące  tego,  że  Gmina  nie  aplikuje  o  środki  zewnętrzne

z programu  „Maluch+”.  Pani  Burmistrz  wskazała,  że  Gmina  wnioskuje  o  pozyskanie  z  tego

programu środków w wysokości ok. 1.400.000,00 zł. Ponadto zapewniła, że jeśli tylko pojawią się

środki z Polskiego Ładu, Gmina złoży wniosek o pozyskanie środków na przebudowę dwóch ww.

budynków  na  potrzeby  przedszkoli:  budynku  byłej  Pokusy  oraz  przebudowę  budynku  bazy

hotelowej klubu Łobzonka na przedszkole dla dzieci w wieku 5 i 6 lat, aby odciążyć budynek, który

obecnie  mieści  wszystkie  roczniki  i  znajduje  się  przy  ulicy  Podgórnej  w  Wyrzysku.  Ponadto

mówczyni  wskazała,  że  chciałaby  wspomnieć  o  trzech  istotnych  sprawach.  Pierwsza  dotyczy

zaproszenia wszystkich mieszkańców, radnych i sołtysów na „Wielkanoc na Krajnie”, która jest

organizowana przez Lokalną Grupę Działania „Krajna nad Notecią” w Skansenie w Osieku nad

Notecią. Podczas tego wydarzenia oprócz poznania tradycji związanych ze Świętami Wielkiej Nocy

będzie  okazja  do  obejrzenia  występu  dzieci  ze  Szkoły  Podstawowej  im.  Janusza  Korczaka

w Gleśnie, które przedstawią tradycje Wielkanocne w gwarze krajeńskiej. Mówczyni nadmieniła,

że będzie  to  drugi  występ  maluszków z  klasy  krajeńskiej  ww.  placówki,  która  powstała  dzięki

inicjatywie  dyrektora  placówki  –  Panie  Ewy  Dmochewicz  oraz  nauczycieli.  Pani  Burmistrz

pogratulowała podjęcia tego trudu i nadmieniła, że działania te zapoczątkowały propagowanie idei

krajeńskiej.  Dodała  również,  że  wstęp  na  to  wydarzenie  jest  bezpłatny.  Druga sprawa  dotyczy

powstania nowych Kół Gospodyń Wiejskich. Na sesji jest obecna sołtys Bąkowa – Pani Krystyna

Gwizdowska, która przed dzisiejszym posiedzeniem Rady poinformowała, że przewodnicząca Koła

Gospodyń  Wiejskich  Bąkowo  złożyła  już  dokumenty  w  agencji  i  czeka  na  zarejestrowanie.

Mówczyni  pogratulowała  również  sołtys  Glesna  –  Pani  Marzannie  Musiał  powstania  Koła

Gospodyń Wiejskich o nazwie „Glestorki”. Mówczyni wyjaśniła, że w gwarze krajeńskiej „torka”

to kobieta. Ponadto gratulacje zwróciła również do sołtysa Żelazna i jednocześnie radnego – Pana

Mateusza  Jaremko,  gdyż  tam  również  powstało  Koło  Gospodyń  Wiejskich,  które  w  swoich

zasobach  ma  18  kobiet  i  3  mężczyzn.  Pani  Burmistrz  zachęciła  do  tworzenia  Kół  Gospodyń

Wiejskich i wskazała, że pojawiło się rozporządzenie dotyczące dofinansowania kół. W tym roku

KGW otrzymają zamiast  5.000,00 zł,  środki w wysokości  8.000,00 zł.  Może to  właśnie środki

finansowe  sprawią,  że  KWG  będą  działały  dla  dobra  mieszkańców  Gminy.  Na  zakończenie

mówczyni  poinformowała,  że  Gmina  złożyła  wniosek  do  Narodowego  Funduszu  Ochrony

Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  o  dofinansowanie  przedsięwzięcia  w  ramach  racjonalnego

gospodarowania odpadami i  ochrony ziemi, w tym usuwania folii rolniczych i  innych odpadów

pochodzących z działalności rolniczych. Gmina zawnioskowała o dofinansowanie na odbiór folii

rolniczych z gospodarstwa, wraz z sznurkami, siatkami i opakowaniami typu big-bag po nawozach.

Złożone zostało zapotrzebowanie na ilość 400 t, ale jeśli okaże się niewystarczająca, Gmina złoży

kolejny  wniosek  w  przyszłym  roku,  by  zabezpieczyć  wszystkie  potrzeby.  Mówczyni

poinformowała,  że  dofinansowanie,  jakie  Gmina  może  uzyskać  to  500,00  zł  kosztów
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kwalifikowanych.  Różnicę  powyżej  500,00  zł  tj.  za  dojazd  odbiorcy  do  gospodarstwa,  będzie

zobowiązany pokryć rolnik. Jeśli wniosek zostanie pozytywnie zakwalifikowany, Gmina planuje

rozpocząć przedsięwzięcie 1 lipca br., a zakończyć 30 września br. Ponadto mówczyni chciałaby

jednocześnie zdementować doniesienia w mediach, że Gmina Wyrzysk nie składa wniosków. Robi

to, choć nie zawsze głośno o tym mówi. Wnioski są składane na różne działania, jeśli tylko Gmina

jest  w stanie  ponieść trud finansowy czy organizacyjny.  Pani  Burmistrz  podziękowała  również

radnym, którzy popierają wnioski i się do nich przychylają. Wkład własny zawsze jest istotny, gdyż

część kosztów będzie musiała być sfinansowana przez Gminę. Zwróciła się z prośbą o nieuleganie

plotkom. Zwłaszcza teraz, kiedy zbliżają się wybory pojawiać się będzie wiele newsów i sensacji na

temat  tego,  czego  władze  Gminy  nie  robią,  a  co  można  byłoby  zrobić,  na  wzór  działań

w Warszawie. Mówczyni wyjaśniła, że Gmina Wyrzysk nie zawsze kwalifikuje się do wszystkich

działań, ale jest to dla niektórych osób nieistotne. Pani Burmistrz zapewniła, że Gmina podejmuje

wszelkie działania, realizuje i składa wnioski na wszystko co możliwe, a większość z nich jest

akceptowana. 

Radny Ryszard Janowiak zwrócił się z zapytaniem dotyczącym konieczności posiadania świadectw

energetycznych  dla  domów.  Mieszkańcy  wyrażają  zaniepokojenie,  czy  dotyczy  to  wszystkich

domów czy tylko wyłącznie nowo wybudowanych.

Burmistrz Wyrzyska – Bogusława Jagodzińska odpowiedziała, że świadectwo energetyczne zgodnie

z ustawą musi posiadać każdy nowo wybudowany budynek przed oddaniem go do użytku. Nie jest

wymagane przeprowadzenie takiego audytu energetycznego dla domów, które nie są sprzedawane

ani  wynajmowane.  Świadectwo  jest  obowiązkowa  tylko  w  przypadku  sprzedaży,  wynajmu lub

nowo wybudowanych budynków. 

Radny  Stefan  Wełniak  w  imieniu  klubu  „Zadbajmy  o  Gminę”  złożył  życzenia  zdrowych

i spokojnych,  radosnych Świąt  Wielkanocnych dla  radnych,  pracowników urzędu,  pracowników

jednostek gospodarczych podlegających urzędowi, a także mieszkańców.

Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska  –  Jacek  Wiśniewski podziękował  radnemu  Leszkowi

Matuszewskiemu za miłe słowa przy omawianiu uchwały dotyczącej zmian w budżecie. Jednakże

wyjaśnił, że decyzja dotycząca terminu modernizacji i elewacji budynku przychodni w Osieku nad

Notecią była inicjatywą Pani Burmistrz oraz Pani Skarbnik, a nie jego. Dziękując za słowa uznania,

zaznaczył, że nie powinny być skierowane w jego stronę.

Radny  Leszek  Matuszewski wyjaśnił,  że  Pan  Zastępca  był  łącznikiem  w  tej  sprawie.  Radny

wielokrotnie zwracał uwagę na zły stan tego budynku i zawsze zgłaszał to Panu Zastępcy. Choć

ostateczna decyzja należy do Pani Burmistrz i Pani Skarbnik, to Pan Zastępca odegrał istotną rolę

w pozytywnym zakończeniu tej sprawy. 

Burmistrz  Wyrzyska  –  Bogusława Jagodzińska wskazała,  że  jest  to  wspólny  sukces,  gdyż  bez

zaangażowania  radnych  i  przyjęcia  proponowanych  zmian,  żadne  zadanie  nie  mogłoby  zostać
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zrealizowane. Mówczyni wyraziła zadowolenie, że radni jednogłośnie przyjęli zmiany w budżecie,

bo one gwarantują realizację tego zadania. Dodała, że zakończenie zadania planowane jest przed

końcem wakacji. Na zakończenie swojej wypowiedzi Pani Burmistrz z okazji nadchodzących Świąt

Wielkanocnych złożyła radnym, sołtysom, kierownikom jednostek organizacyjnych i pracownikom

Urzędu,  a  także  mieszkańcom Gminy  Wyrzysk  dużo  zdrowia  i  pomyślności,  aby  spełniły  się

wszystkie  marzenia  i  żeby  Chrystus,  który  zmartwychwstanie,  błogosławił  wszystkim każdego

dnia. Dodała żartobliwie, że warto pamiętać o zjedzeniu jajka, które spełnia wszelkie marzenia, ale

tylko pod warunkiem, że zostanie zjedzone w całości.

Przewodniczący obrad w imieniu Rady Miejskiej  złożył  wszystkim najlepsze życzenia z okazji

zbliżających się Świąt Wielkanocnych.

Ad 13. Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 13:45 Przewodniczący Rady

zamknął LXIV sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół  sporządzono  w  jednym  egzemplarzu,  na  podstawie  transmisji  obrad  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku, archiwizowanej w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Protokół sporządziła:
Klaudia Tyburczy
podinsp. ds. obsługi rady gminy
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